
 
Schriftelijke vragen VVD Leusden, Stoutenburg en Achterveld aan het college van 

burgemeester en wethouders van de gemeente Leusden. 

Leusden, 1 nov 2023 

Onderwerp: Begroting 

Geacht college, 

We hebben nog een aantal aanvullende vragen naar aanleiding van de informatie ronde over de 

begroting. 

Dienstverlening 

1. (p. 8) - Er wordt een dienstverleningsvisie opgesteld, is het niet raadzaam om pas na uitkomst 

begroting aan te passen? 

 Participatie 

1. (p. 13) - Waarom is dit nu nog niet meegenomen? Uitvoering van het CUP betekent dus op 

termijn nog meer kosten. Hoe worden die bekostigd? Wéér 1:1 een OZB-stijging? 

2. (p. 13) - bij tabel nieuw beleid zien we bij vernieuwing raadzaal bedragen staan vanaf 2024 tot 

2027 gaan we elk jaar vernieuwen? 

Energietransitie 

1. (p. 27) - Dit gaat 888.000 per jaar meer kosten, hoe lang gaan wij dit als gemeente volhouden 

zonder bijdrage van het Rijk? Waar zijn de SPUK-gelden? 

2. Klopt het dat € 380.000 van de € 550.000 SPUK-gelden al benut is? 

3.  

De Korf 

1. (p. 27) - Er wordt 426.000 aan voorbereiding uitgegeven? Wat gaat de renovatie zelf dan wel 

niet kosten? 

Octopus 

1. (p. 27) - Wat krijgen we voor plan voor 45.000 in drie jaar? 

Beheer kunstwerken en begraafplaatsen 

1. (p. 27) - Hebben we nu geen beheerder? 

 

Sociaal Domein 



1. (p.6) – Zijn de min bedragen in 2025/2026 met of zonder geld van het rijk? 

2.  (p.29) - Een van de belangrijkste speerpunten van het beleidskader sociaal domein is 

rondkomen. Financiële onzekerheden werden door de OZB verhoging nog erger gemaakt. Hoe 

gaan we hiermee om en hoe kunnen wij de verhoging verantwoorden als wij daardoor 

waarschijnlijk mensen nog meer onder druk zetten? 

3. (p. 35) – Het is heel leuk dat we een vrijwilligersplatform krijgen. Hoe zit deze er specifiek uit? Is 

het digitaal en wat zijn de kosten hiervoor? 

4. (p.36) – In welke vormen word er voorlichting gegeven over fysieke en mentale gezondheid 

vooral bij ouderen? 

5. (p.40) – Geëscaleerde zorg (6.81/6.82) staan op 0. Komt dat door onvoorspelbaarheid? 

6. RV Beleidskader SD (23 maart 23) - Er was sprake van risico's zoals personeelstekort en 

onzekerheid over geld vanuit het rijk. Hoe staan we er nu voor algemeen en qua kosten? 

7. Wat gebeurd er als AMVers met 18 moeten uitstromen en er geen plek beschikbaar blijkt te zijn.  

Zwemmen 

1. (p. 40) - Wat gaan we hier werkelijk mee bereiken? Wat kost het om alle kinderen van minima 

zwemles te geven? 

Wonen 

1. (p. 52) - Worden hier nu structurele bedragen (toch weer) incidenteel gemaakt? Graag uitleg. 

Overhead 

1. (p. 55) - De overheadkosten en apparaatkosten stijgen fors. Wordt er ook gekeken waar 

bezuinigd kan worden om lasten voor inwoners te drukken? 

OZB Verhoging 

1. (p. 62) - Let op dit is 28% opbrengstverhoging OZB! Hoe verhoudt zich dit tot de gemiddelde 

totale woonlastenverhoging van 20%? 

Algemeen 

Waarom vindt u dat Leusden een hoog voorzieningenniveau heeft? 

Bij de overstap naar Microsoft365 kan dan ook GO in deze ontwikkeling meegaan? 

 

Wij zien uw antwoorden graag tegemoet.  
  
Namens VVD Leusden, Stoutenburg en Achterveld,  
Met vriendelijke groet,  
  
Carlos Genders 
 

Gezamelijk voorbereid door de raadsleden en fractievertegenwoordigers 



 


